

樹賢基金（利基）環保建造獎學金 2023
The Surein Foundation (Build King)
Environmental Construction Scholarship 2023

供申請人參考的資料
General Information for Applicants

截止申請日期：2023年12月20日（星期三）
Deadline for Application: Wednesday 20th December 2023

1. 樹賢基金誠邀在香港特區和粵港澳大灣區就讀全日制的高中生、大學/大專生（含高級文憑程度）、和研究生（碩士以上）課程的同學，用個人或團隊名義申請。
Applications are cordially invited from students undertaking upper secondary and tertiary education in the name of individuals or teams. Eligibility covers full-time upper secondary school students, university/college students (including at advanced diploma level), and postgraduate (master's degree or above) students in Hong Kong SAR and the Greater Bay Area.
2. 樹賢（利基）環保建造獎學金由香港利基建築有限公司捐出，以獎勵研究建造業如何減少、克服和管理工程施工時可能引致的環保議題。
The Scholarship is donated by The Build King Construction Limited Hong Kong, to award research on how the construction industry may reduce, overcome and manage environmental issues that may arise during construction works.
3. 範圍：研究的環保議題，包括碳排放、噪音、廢氣、廢水、通風、交通、綠化、塵埃等。
Scope: Environmental issues that may arise during construction, including but not limited to, carbon emission, noise, waste gas, waste water, ventilation, traffic and transport, greening, dust, etc.
4. 申請人必須是正在就讀高中、大學/大專學院（含高級文憑程度）全日制，和研究生（碩士以上，全日制）課程學生，或學校代表（負責帶領相關課程/研究項目的老師）。
The Applicant shall be either a student undertaking full-time upper secondary school, university/college (including advanced diploma), and postgraduate (master's degree or above) course, or a school representative (teacher-in-charge for the relevant courses/research projects).
5. 獎學金形式：以現金支付申請人在學習和研究時的支出，如學費、或添購與學習、研究相關器材的費用，例如電腦軟件、問卷調查、市區參與諮詢等。
Form of Scholarship: Cash to pay for course fees, purchase of learning and research-related equipment, such as computer software, questionnaires, social engagements, etc., that cover fully or partly the costs of projects or training courses to be undertaken.
6. 數目及金額：每年頒發一次，獲獎名額1名，總獎學金港幣\$10000。如果有需要（例如申請人踴躍及水準很高），獎學金委員會可以將獲獎名額增至2名，每人可獲獎學金港幣\$5000，即每年總額仍為港幣\$10000。
Number and Value: 1 scholarship at \$10000 may be awarded. If applications are overwhelming and are of a high standard, The Foundation's Scholarship Committee may increase the number of the scholarship to 2, and each awardee will each receive a scholarship of HK\$5000. In any case, the total amount will be HK\$10000 per year.
7. 程序：申請人必須用指定的表格。表格可以在樹賢基金網頁 www.sf.org.hk 下載。填妥的表格須以郵政或電郵，在截止前寄至表格上註明的地址。收到的申請，會由樹賢獎學金委員會審議，董事會批准。董事會有最終決定權。
Procedure: Applications shall be made on a Prescribed Form, downloadable from The Surein Foundation website (www.sf.org.hk). Duly completed Form should be sent by post or email to the address on the Form before the deadline. Applications will be considered by The Foundation's Scholarship Committee, approved by the Board of Directors. The Board's decision will be final.
8. 結果：成功的申請者會收到通知。結果會在2024年1月在基金的網頁上公佈結果。獎學金（和獎狀）會在2024年第一季度頒發。
Results: Successful applicants will be notified. Results will be published at the Website of the Foundation in January 2024. The scholarship (and Certificate) will be awarded in the first quarter of 2024.
9. 如有需要，捐款者可與獲獎者就建築可持續性和創新研究事宜溝通。（完）
If necessary, the donor and awardee may mutually communicate on matters of construction sustainability and innovations. (ends)